
Protokół Nr VII/XXVII/17
z sesji Rady Gminy Wisznia Mała

z dnia 25 stycznia 2017 r.

XXVII sesja Rady Gminy Wisznia Mała rozpoczęła się o godz. 9.oo w Ośrodku Kultury, Sportu i
Rekreacji w Wiszni Małej przy ul. Szkolnej 1.

Ad.1 
Przewodnictwo obrad objęła Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit wypowiadając słowa
„otwieram sesję Rady Gminy Wisznia Mała” i witając przybyłych na obrady radnych, sołtysów, Wójta
Gminy, pracowników urzędu oraz gości. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad.
Stan radnych -15 (piętnastu), obecnych – 13 (trzynastu). 
Nieobecny byli radni: Dorota Konieczna-Kujawa i Sebastian Stoga.
Załącznik numer  1 do Protokołu - lista obecności.
Na sesji obecni byli:
- Wójt Gminy Wisznia Mała - Jakub Bronowicki
- Zastępca Wójta Gminy Wisznia Mała- Sławomira Misiura- Hermann
- Sekretarz Gminy- Mariusz Fedzin
- Skarbnik Gminy- Konrad Buczek
- Radca Prawny- Adriana Szlachetka
- Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego- Joanna Adamek
- Główny Specjalista- Inspektor Marcin Buczak
- Pracownia projektowa „PUNKT”- przedstawiciel Joanna Świetlińska - Robutka
- Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. - Grażyna Chwastek
- Dyrektor Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji- Paweł Kamiński
- Radny Powiatu Trzebnickiego - Tadeusz Iwaszuk

Ad. 2
Przewodnicząca  Rady  Małgorzata  Ottenbreit  przekazała  głos  Wójtowi  Gminy  Jakubowi

Bronowickiemu,  który  powitał  wszystkich  zebranych  na  sesji,  podziękował  za  liczne  przybycie  na
otwarcie nowej sali w Ośrodku Kultury, Sportu i Rekreacji i poprosił Dyrektora Pawła Kamińskiego o
przybliżenie  informacji  na  temat  wystawy,  która  się  w  niej  znajduje.  Paweł  Kamiński  również
podziękował  wszystkim  za  liczne  przybycie  w  dniu  20  stycznia  na  otwarcie  galerii  -  przestrzeni
wystawienniczej, części dobudowanej. Oprócz tego udało się zmodernizować salę główną- poszerzono
zakres  robót.  Dyrektor  Paweł  Kamiński  poinformował,  że  jedną  czwartą  kosztów  na  remont
uzyskaliśmy  z  dotacji  Ministerstwa  Kultury.  W  otwarciu  nowej  galerii  uczestniczyło  wiele  osób  z
Wrocławia, z sąsiednich gmin oraz przedstawicieli różnych Instytucji Kultury. Wiele zdjęć z otwarcia
można obejrzeć na Facebooku. Jednocześnie otworzono wystawę przygotowaną przez Pana Ryszarda
Gogołę - znanego lokalnego artystę. Jest to zbiór zdjęć i innych artefaktów sprzed mniej więcej 70 lat.
Wystawa nosi  tytuł  „46”na pamiątkę 1946 r.  -  roku, w którym osadnicy polscy przybyli  na ziemię
wiszeńską. W samej galerii wystawione są przedmioty codziennego użytku, które zostały przywiezione
ze wschodu i były użytkowane przez mieszkańców. Jednym z bardziej interesujących przedmiotów jest
działający do dziś patefon. Dyrektor Paweł Kamiński zachęcał do obejrzenia wystawy, poinformował ,
że w tym roku będą organizowane kolejne - sztuka, malarstwo i rzeźba, na które już dziś zaprasza. 

Głos  ponownie  zabrał  Wójt  Gminy  i  przedstawił  najważniejsze  wydarzenia,  które  miały
miejsce od ostatniej sesji.
-  06  stycznia odbyło  się  spotkanie  noworoczne  w miejscowości  Piotrkowiczki.  Wójt  podziękował
wszystkim, którzy wzięli w nim udział oraz przyczynili się do zorganizowania tego spotkania.
-  09 stycznia odbyło się spotkanie samorządowe zorganizowane przez Marszałka Województwa w
Seminarium Duchownym naszej Archidiecezji.
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-  12 stycznia gościliśmy w Urzędzie Gminy Rektora Uniwersytetu Przyrodniczego z racji tego, że jest
aktualnie w trakcie realizacji projektu pn.: „Zielona Dolina”, który ma na celu promowanie zdrowej
produkcji.  Zachęca  przede  wszystkim  rolników  do  przystąpienia  do  projektu,  który  w  przyszłości
będzie projektem rządowymi pozwoli,  aby nasi producenci mogli  zaistnieć na rynku europejskim i
światowym.
- 13 stycznia odbył się przegląd małych form teatralnych o tematyce bożonarodzeniowej. 
-  16  stycznia gościliśmy  także  Dyrektora  Aeroklubu  Wrocławskiego.  Wizyta  ta  była  związana  z
wydarzeniami lotniczymi, które odbędą się w maju 2017 r. będą to mistrzostwa szybowcowe oraz w
lipcu ‘”Word Games”- olimpiada sportów nie olimpijskich.
-  19  stycznia odbyła  się  powiatowa  komisja  bezpieczeństwa,  poświęcona  chorobie  ptasiej  grypy.
Przypadki tej choroby odnotowano we Wrocławiu- chore łabędzie. Właściciele hodowli drobiu mają
obowiązek  zgłoszenia  swojej  hodowli  Powiatowemu  Lekarzowi  Weterynarii.  Wójt  poprosił  o
współpracę sołtysów, aby ta informacja dotarła do wszystkich mieszkańców miejscowości z terenu
gminy. Ptactwo powinno być zamknięte, aby nie było narażone na zarażenie.

 W  tym  dniu gościliśmy  również  przedstawicieli  Wojskowego  Towarzystwa  Budownictwa
Społecznego „Kwatera”. Są oni po części właścicielem tej części poligonu, która przeznaczona jest w
przyszłości pod budowę „Safari”.  WTBS zainteresowane jest przekształceniem tego terenu na inny cel,
a mianowicie na budowę osiedla na 16 tys. mieszkańców. Ten pomysł nie został zaakceptowany przez
Gminę Wisznia Mała.
- odbyło się szkolenie dla członków naszych stowarzyszeń, odnośnie rozliczania pieniędzy z dotacji
gminy, szkolenie mające na celu wzajemną pomoc przy składaniu wniosków do gminy. 

Ad. 3
Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit powiedziała, że na wniosek Wójta Gminy

prosi się o zgodę na poszerzenie porządku obrad w punkcie 7 o uchwałę w sprawie Wieloletniego
planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych  będących  w
posiadaniu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej sp.z o.o. w Wiszni Małej na lata 2016-2018.
Prowadząca obrady Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych chce zabrać głos w sprawie
proponowanego porządku obrad? Nie było żadnych uwag. Prowadząca obrad zapytała kto jest „za”
przyjęciem  porządku  obrad.  Oddano  13  głosów  „za”  przyjęciem  porządku  obrad.  Tym  samym
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Wobec powyższego porządek obrad, po uwzględnieniu wniosku przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Informacje i komunikaty Wójta i Przewodniczącego.
3. Zatwierdzenie porządku obrad.
4. Uchwała  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenów

położonych w obrębie Kryniczno i Malin o nazwie MPZP KRYNICZNO- POŁUDNIE I-A.
5. Uchwała  w  sprawie  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania

przestrzennego Gminy Wisznia Mała dla działki nr ewid. 260/1 w obrębie Pierwoszów.
6. Uchwała  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  we

Wrocławiu na uchwałę Kolegium Regionalnej  Izby Obrachunkowej  we Wrocławiu z  dnia 4
stycznia 2017 r. stwierdzająca nieważność uchwały nr VII/XXV/197/16 Rady Gminy Wisznia
Mała z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie zabezpieczenia
zwrotu środków z przyznanej dotacji  i  spłaty udzielonej pożyczki  przez Narodowy Fundusz
Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Warszawie  spółce  Dolnośląski  Projekt
Rekultywacji  sp.  z  o.o.  we  Wrocławiu  w  ramach  Projektu  pn.:  „Dolnośląski  Projekt
Rekultywacji” w formie weksla własnego „in blanco”.

7. Uchwała w sprawie Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i
urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej
sp. z o.o. w Wiszni Małej na lata 2016-2018.

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
9. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.
10. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 4
Przewodnicząca Rady Gminy przekazała głos Kierownik Joannie Adamek, która przedstawiła

projekt  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla  terenów położonych w obrębie
Kryniczno  i  Malin  o  nazwie  MPZP  KRYNICZNO-POŁUDNIE  I-  A  gotowy  do  uchwalenia.  Wykaz
nieuwzględnionych uwag wraz uzasadnieniem został przekazany Radnym jako załącznik do uchwały
przed  sesją.  Kierownik  Joanna  Adamek  przedstawiła  obecną  na  sesji  projektantkę  planu  -  Panią
Joannę  Świtlińską  -  Robutkę,  z  biura  projektowego  PUNKT,  oraz  zachęciła  do  zadawania  pytań
dotyczących projektu planu a także uwag, które nie zostały uwzględnione. Kierownik Joanna Adamek
zwróciła również uwagę na konieczność przegłosowania każdej z nieuwzględnionych uwag odrębnie
przed głosowaniem projektu uchwały i przypomniała że omawiane uwagi wpływały sukcesywnie w
kolejnych wyłożeniach projektu planu do wglądu publicznego. Poinformowała, że procedura została
przeprowadzona zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. Na koniec kierownik Joanna Adamek
poprosiła  o przyjęcie tej  uchwały.  Następnie głos zabrała projektant Joanna Świetlińska-  Robutka,
która  przygotowała  graficzną  prezentację  planu,  mającą  na  celu  zilustrowanie  nieuwzględnionych
uwag  oraz  pomoc  w  ich  rozpatrzeniu  uwag.   Projektantka  podkreśliła  również,  iż  każda  z
zainteresowanych osób mogła zapoznać się z miejscowym planem i wnieść swoje uwagi. Pani Joanna
Świetlińska-  Robutka  omówiła  kolejne  wyłożenia  projektu  planu  wraz  z  uwagami  i  poprosiła  o
przegłosowanie każdej z uwag z osobna. 

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  poddała  pod  głosowanie  odrębnie  każdą  uwagę
złożoną do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych 
w  obrębie  Kryniczno  i  Malin  o  nazwie  MPZP  KRYNICZNO-POŁUDNIE  I-  A,  które  nie  zostały
uwzględnione przez Wójta Gminy Wisznia Mała w całości lub w części (według załącznika nr 2 do
niniejszej uchwały) i zapytała kto jest za odrzuceniem uwag:

WYŁOŻENIE I
Uwaga nr 1 - złożona przez Eco Investment sp.z o.o.
w głosowaniu oddano:
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0
uwaga nie uwzględniona- jednogłośnie

Uwaga nr 2- złożona przez Lucynę Muzyka 
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0
uwaga nie uwzględniona- jednogłośnie

Uwaga nr 3- złożona przez Adama Sendaka
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0
uwaga nie uwzględniona- jednogłośnie

Uwaga nr 4- złożona przez Zbigniewa Zawadzkiego
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0
uwaga nie uwzględniona- jednogłośnie

Uwaga nr 5- złożona przez Mariannę Dębkowską
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0
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uwaga nie uwzględniona- jednogłośnie

Uwaga nr 6- złożona przez Mieczysława Cisowskiego
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0
uwaga nie uwzględniona- jednogłośnie

Uwaga nr 7- złożona przez Budnest Sp.z o.o.
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0
uwaga nie uwzględniona- jednogłośnie

WYŁOŻENIE II
Uwaga nr 1- złożona przez WFP Wojtysiak, Dubrownik, Winnicka SP.P Adwokatów
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0
uwaga nie uwzględniona- jednogłośnie

WYŁOŻENIE III
Brak uwag.

WYŁOŻENIE IV
Uwaga nr 1- złożona przez Marka Strulaka
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0
uwaga nie uwzględniona- jednogłośnie

Uwaga nr 2- złożona przez Marka Strulaka
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0
uwaga nie uwzględniona- jednogłośnie

Uwaga nr 3- złożona przez Marka Strulaka
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0
uwaga nie uwzględniona- jednogłośnie

Uwaga nr 4- złożona przez Marka Strulaka
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0 
uwaga nie uwzględniona- jednogłośnie

Uwaga nr 5- złożona przez Tadeusza Jędrzejczyka
„za”- 12 głosów
„przeciw”- 1
„wstrzymało się”- 0
uwaga nie uwzględniona
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Uwaga nr 6- złożona przez Sylwestra Mikołowskiego
„za”- 11 głosów
„przeciw”- 1
„wstrzymało się”- 1
uwaga nie uwzględniona

Uwaga nr 7 - złożona przez Jerzego Gawędę
„za”- 11 głosów
„przeciw”- 1
„wstrzymało się”- 1
uwaga nie uwzględniona

Uwaga nr 8- złożona przez Marię Solarewicz
„za”- 11 głosów
„przeciw”- 1
„wstrzymało się”- 1
uwaga nie uwzględniona

Uwaga nr 9- złożona przez Annę Sobuś
„za”- 11 głosów
„przeciw”- 1
„wstrzymało się”- 1
uwaga nie uwzględniona

Uwaga nr 10- złożona przez Państwa Jana i Mariannę Dębkowskich
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0
uwaga nie uwzględniona

WYŁOŻENIE V
Uwaga nr 1- złożona przez Państwa Jana i Mariannę Dębkowskich
„za”- 13 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 0
uwaga nie uwzględniona

Uwaga nr 2- złożona przez Jadwigę Paciuch
„za”- 12 głosów
„przeciw”- 0
„wstrzymało się”- 1
uwaga nie uwzględniona

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały?
Pytań nie zgłoszono.

Przystąpiono  do  podjęcia  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Kryniczno i  Malin o nazwie MPZP KRYNICZNO-
POŁUDNIE I- A.
Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit stwierdziła,  że na sali  obecnych jest  trzynastu
radnych co stanowi quorum niezbędne do podjęcia prawomocnej uchwały i poddała projekt uchwały
pod głosowanie:  „za” –12 (dwanaście),  „przeciw”- 0 (zero),  „wstrzymał  się”-  1 (jeden).  Uchwała
została przyjęta, nadano jej nr VII/XXVII/209/17. Uchwała jest załącznikiem nr 2 do protokołu z obrad
Rady Gminy Wisznia Mała.

Ad. 5
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Przewodnicząca Rady Małgorzata Ottenbreit  ponownie  przekazała głos Kierownik  Referatu
Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego Joannie Adamek, która powiedziała, że
zmiana Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 260/1  
w  obrębie  miejscowości  Pierwoszów  jest  wynikiem  realizacji  realizacją  Państwa  decyzji  o
przystąpieniu  do  sporządzenia  zmiany,  w  celu  umożliwienia  eksploatacji  złoża  kruszywa  na  tym
terenie  oraz  po  zakończeniu  eksploatacji  kontynuowania  kierunku  rekultywacji  na  tym terenie,  a
mianowicie kierunek rekreacyjno- turystyczno- sportowy. Procedura została przeprowadzona zgodnie
z  obowiązującymi  w  tym zakresie  przepisami  prawa.  Radny  Łukasz  Ozimek  przed  sesją  zauważył
rozbieżność w tabeli bilansu terenu (str. 23) w poz. dotyczącej miejscowości Malin, kierownik Joanna
Adamek potwierdziła, że wystąpił błąd rachunkowy w trakcie przenoszenia danych przez projektanta,
ale wyjaśniła wszystkim obecnym na sesji i skorygowała na bieżąco dane z tabeli. Kierownik Referatu
poprosiła  o  przyjęcie  uchwały  ze  zmianą.  Przyjęcie  przez  Radę  uchwały  w  sprawie  zmiany
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  w  tej  części,  umożliwi  nam
zakończenie  w  niedługim  czasie  prac  nad  zmianą  planu  danego  terenu  i  eksploatacji  złoża  oraz
prowadzeniem dalszej współpracy inwestycyjnej na tym terenie. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały?
Pytań nie zgłoszono.

Przystąpiono  do  podjęcia  uchwały  w  sprawie  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Wisznia  Mała  dla  działki  nr  ewid.  260/1  w  obrębie
Pierwoszów.
Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit stwierdziła,  że na sali  obecnych jest  trzynastu
radnych co stanowi quorum niezbędne do podjęcia prawomocnej uchwały i poddała projekt uchwały
pod głosowanie: „za” –13 (trzynaście), „przeciw”- 0 (zero), „wstrzymał się”- 0 (zero). Uchwała została
przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VII/XXVII/210/17. Uchwała jest załącznikiem nr 3 do protokołu z
obrad Rady Gminy Wisznia Mała.

Ad. 6
Głos  zabrał  Wójt  Jakub  Bronowicki,  który  powiedział,  że  w  listopadzie  została  przyjęta

uchwała, dzięki której nasza spółka miała uzyskać zgodę i podpisać umowę na pozyskanie dotacji i
pożyczki  na  przeprowadzenie  rekultywacji  m.in.  dwóch  składowisk  odpadów  na  terenie  gminy.
Regionalna Izba Obrachunkowa niestety ma inny pogląd na tę sprawę, w związku z tym wszystkie
gminy ustaliły, że zwrócą się do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego żeby rozpatrzył nasze skargi,
z  racji  tego,  że  Narodowy  Fundusz  Ochrony  Środowiska  oczekuje  takiego  weksla  od  Gminy,  aby
zabezpieczyć dotacje i ewentualne pożyczki. Natomiast Regionalna Izba Obrachunkowa uważa, że nie
powinniśmy takiego weksla dawać. Ktoś musi nam pomóc rozstrzygnąć, ponieważ sprawa musi mieć
ciąg dalszy. Spółka otrzymała już promesę, 25 % pokrycia kosztów całej inwestycji, pozostałe 50 % ma
dać Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i kolejne 25% wkładu mają wnieść gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały?
Pytań nie zgłoszono.

Przystąpiono  do  podjęcia  uchwały  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu
Administracyjnego  we  Wrocławiu  na uchwałę  Kolegium  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we
Wrocławiu z dnia 4 stycznia 2017 r. stwierdzającą nieważność uchwały nr VII/XXV/197/16 Rady Gminy
Wisznia Mała z dnia 30 listopada 2016r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie zabezpieczenia
zwrotu środków z przyznanej dotacji i spłaty udzielonej pożyczki przez Narodowy Fundusz Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie spółce Dolnośląski Projekt Rekultywacji sp. z o. o. we
Wrocławiu w ramach Projektu pn.: „Dolnośląski Projekt Rekultywacji” w formie weksla własnego „in
blanco”.
Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit stwierdziła,  że na sali  obecnych jest  trzynastu
radnych co stanowi quorum niezbędne do podjęcia prawomocnej uchwały i poddała projekt uchwały
pod głosowanie: „za” –13 (trzynaście), „przeciw”- 0 (zero), „wstrzymał się”- 0 (zero). Uchwała została
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przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VII/XXVII/211/17. Uchwała jest załącznikiem nr 4 do protokołu z
obrad Rady Gminy Wisznia Mała.

Ad. 7
Przewodnicząca Rady Gminy przekazała głos prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z
o.o. - Grażynie Chwastek, która powiedziała, iż zmiana ta wynika z faktu złożenia do różnych instytucji
wniosków o dofinansowanie. Jeden z wniosków został pozytywnie oceniony i projekt został wybrany
do  dofinansowania.  W  związku  z  tym  musimy  zmienić  kwoty  przedstawione  w  załączniku
tabelarycznym do planu na kwoty brutto. Zadania (załącznik) nr 5, 13, 19, oraz 20 wchodzą w zakres
realizowanego projektu aglomeracji  Wisznia Mała.  Prezes  Grażyna Chwastek poprosiła  o podjęcie
uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są pytania do tego projektu uchwały?
Pytań nie zgłoszono.

Przystąpiono  do  podjęcia  uchwały   w  sprawie  zmiany  Wieloletniego  planu  rozwoju  i
modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych  będących  w  posiadaniu
Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Wiszni Małej na lata 2016 – 2018.
Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit stwierdziła,  że na sali  obecnych jest  trzynastu
radnych co stanowi quorum niezbędne do podjęcia prawomocnej uchwały i poddała projekt uchwały
pod głosowanie: „za” –13 (trzynaście), „przeciw”- 0 (zero), „wstrzymał się”- 0 (zero). Uchwała została
przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VII/XXVII/212/17. Uchwała jest załącznikiem nr 5 do protokołu z
obrad Rady Gminy.

Ad. 8
Protokół Nr VII/XXVI/16 z autopoprawką z wniosku radnego Jerzego Puchacza z sesji  Rady

Gminy Wisznia Mała z dnia 28 grudnia 2016 roku został przyjęty jednogłośnie, bez uwag.

Ad. 9
Wójt Gminy Wisznia Mała Jakub Bronowicki odniósł się do wniosku radnego Jerzego Puchacza

do  protokołu  z  ostatniej  sesji  dotyczącej  włączenia  budowy  i  remontu  naszych  dróg  do  zadań
realizowanych przez Spółkę PGK. Spółka powołana została, aby realizować nasze zadania inwestycyjne
i pozyskiwać fundusze europejskie właśnie na te zadania. My, jako Gmina takich zadań bez Spółki nie
moglibyśmy  realizować.  Wszelkie  zadania  wychodzące  poza  zakres  Spółki  nie  mogą  mieć
bezpośredniego wpływu na wodociągi i kanalizację przede wszystkim z tytułu określania stawki wody i
kanalizacji.  Wszelka  odrębna  działalność  powinna  być  wyłączona  do  oddzielnej  rachunkowości.
Zastanowimy  się  jeszcze  nad  tym  problemem,  jakby  można  go  było  rozwiązać.  Doświadczenia
samorządowe z wielu lat wskazują, że żaden z samorządów takiej działalności, czyli utrzymania dróg i
budowy  dróg  nie  wydzielał  do  osobnej  spółki.  Koszty  funkcjonowania  takiego  przedsiębiorstwa
przerosną możliwości utrzymania go przez samorząd. Poza tym zlecanie własnej spółce jakichkolwiek
zadań z punktu widzenia zamówień publicznych wymaga procedury tzw. „in house”, zamówień, które
poprzedzone jest długą procedurą badań przez urząd ochrony konkurencji i konsumentów. Musimy
mieć  świadomość,  aby  nie  robić  niczego drożej  niż  rynek  tego  wymaga,  aby  dokładać  do  spółki.
Badamy  temat  i  nadal  będziemy  starali  się  przygotować  analizę,  aby  móc  przedstawić  wnioski  i
rozstrzygnięcia w tym zakresie. 
Radny Jerzy Puchacz odpowiedział, że nie zgadza się ze słowami Wójta, ma zupełnie inne zdanie na
ten temat. Radny powiedział,  że przeczytał  częściowo przepisy,  które otrzymał od Zastępcy Wójta
Gminy i stwierdził, że nie znalazł tam żadnych przeciwwskazań, żeby to spółka mogła zajmować się
remontami dróg. Znajdują się tam jasno opisane przykłady z Unii  Europejskiej i z innych miast, w
których takie rozwiązania były stosowane. Radny Jerzy Puchacz stwierdził, że jeszcze popracuje nad
tym  tematem  i  postara  się  dowiedzieć  jak  najwięcej  szczegółów,  aby  móc  wypowiedzieć  się  na
następnej sesji. Przeprowadzi własne szczegółowe badania jak robią to inne gminy i miasta, ponieważ
ma  takie  możliwości.  Radny  powiedział,  że  nie  chciałby  aby  nasze  małe  pieniądze  Gminy  były
niepotrzebnie wydawane. Dodał także, że jeśli skarbnik oraz radca prawny cyt.: „przyłożą się, to lepiej
to  zinterpretują”.  Radny  powiedział  także,  że  bardzo  się  przyłoży,  przeczyta  jeszcze  kilka  razy  te
przepisy, bo jeśli jest taka możliwość to powinniśmy pewne rzeczy wykorzystać. Nie wierzę, żeby nasza
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spółka  robiła  drożej  drogi  od  firm,  które  startują  w  przetargu,  czasami  w  zmowie.  Spółka  ma
możliwość odbioru VATu. A jeśli tak nie jest, to coś jest nie tak w zarządzaniu. Pieniądze otrzymane z
naszych podatków musimy racjonalnie wydawać. Radny Jerzy Puchacz powiedział, że chce wydawać
pieniądze gminne bardzo starannie, abyśmy za te pieniądze małe jakie mamy, mogli  jak najwięcej
zrobić. To jest idea radnego Puchacza. Musimy spróbować, żeby się przekonać, bo kto nie próbuje to
nigdy się nie dowie, że jest taka możliwość. Radny Jerzy Puchacz poprosił o pozytywne nastawienie do
tej sprawy, zamierza ją drążyć i jeśli stwierdzi, że taka zmiana nie będzie racjonalna i ekonomiczna, to
się z tego honorowo wycofa, natomiast jeśli okaże się inaczej, że można to było zrobić to cyt.: „będzie
troszeczkę inna dyskusja”.
Odpowiedział Wójt  Gminy Jakub Bronowicki,  że nasze działania są podyktowane tylko i  wyłącznie
racjonalnym wydatkowaniem środków, dlatego na pewno się nad tym jeszcze zastanowimy. Choć
życie już niektóre pomysły zweryfikowało, zawsze stosujemy sprawdzone metody i rozwiązania, które
są przede wszystkim racjonalne. 

Ad. 10
Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit oznajmiła, iż porządek obrad został wyczerpany i
o godz. 10.40 zakończyła sesję słowami: „zamykam sesję Rady Gminy Wisznia Mała”.
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